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Developed & Executed by: Tahqeeq Al-Amal Contracting

تطوير وتنفيذ: تحقيق الأمل للمقاولات

فيلا العارض
Al-Arid Villa – RiyadhA1



A1 Al-Arid Villa is currently being executed as a complete model of
modern luxury living, focusing on quality, comfort, and architectural
excellence in one of Riyadh’s distinguished neighborhoods.

A1 Al-Arid Villa – Riyadh
الرياض – A1 فيلا العارض

 نبذة عن المشروع 
Project Overview 

ا فيلا العارض A1 كمشروع متكامل للسكن العصري الفاخر، حيث يتم تُنفذ حاليً
التركيز على الجودة والراحة والتميز الهندسي ضمن أحد أحياء الرياض المميزة.



Role of Tahqeeq Al-Amal Contracting
ا محوريًا في قطاع المقاولات، من خلال تقديم حلول متكاملة تلعب شركة تحقيق الأمل للمقاولات دورً

في تطوير وتنفيذ المشاريع السكنية، مع التركيز على الجودة، الدقة في التنفيذ
والالتزام بالمعايير الهندسية المعتمدة.

Tahqeeq Al-Amal Contracting plays a pivotal role in the contracting sector by providing
integrated solutions for the development and execution of residential projects, with a
strong focus on quality, execution precision, and compliance with approved engineering
standards



| ENGINEERING ROLEالدور الهندسي
ا من التخطيط وحتى مراحل التنفيذ، تتولى الشركة الإشراف الكامل على الجوانب الهندسية للمشاريع، بدءً

بما يضمن تحقيق أعلى مستويات الكفاءة والجودة.

The company oversees all engineering aspects of projects, from planning to execution stages,
ensuring the highest levels of efficiency and quality.

تنسيق الأعمال الإنشائية
والــــــــــمــــــــــعــــــــــمــــــــــاريــــــــــة

الإشــراف الــمــيــدانــي
عــــــلــــــى الــــتـــــنــــفــــيــــذ 

ضـــــمـــــان الالــــتــــزام
بالمواصفات الفنية 

Coordinating structural
and architectural works On-site supervisionEnsuring compliance with

technical specifications



Selecting high-quality
construction materials

اختيار مواد بناء عالية الجودة

Implementing insulation and
energy efficiency standards

تطبيق معايير العزل وكفاءة الطاقة

Reducing resource waste

تقليل الهدر في الموارد

Compliance with
environmental standards

الالتزام بالمعايير البيئية

Quality & Sustainabilityالجودة والاستدامة
.تحرص تحقيق الأمل للمقاولات على تطبيق أعلى معايير الجودة والاستدامة في مشاريعها

Tahqeeq Al-Amal Contracting is committed to applying the highest
standards of quality and sustainability across its projects.



رسالة الشركة

تسعى شركة تحقيق الأمل للمقاولات إلى تقديم مشاريع إنشائية متكاملة 
تعكس أعلى معايير الجودة، وتحقق رضا العملاء، وتسهم في تطوير البيئة العمرانية.

Tahqeeq Al-Amal Contracting aims to deliver integrated construction projects that reflect the
highest quality standards, achieve client satisfaction, and contribute to urban development.



نموذج مخطط الدور الاول

نموذج مخطط الملحق

مخططات المشروع

نموذج مخطط الدور الارضي

Project Plans
Ground Floor Plan Model

First Floor Plan Model

Roof Floor Plan Model



للتواصل معنا
055 667 6710⁩

056 111 5627⁩


